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Pan
Robert Pawlak
Radny
Rady Miejskiej w Łodzi

 Szanowny Panie Radny, 

W odpowiedzi na Pana interpelację, z dnia 22 sierpnia 2024 r., 

w sprawie oczyszczania chodników wzdłuż ul. Kolumny informuję, iż wszystkie chodniki 

wzdłuż ulicy Kolumny zostały oczyszczone.

Z wyrazami szacunku

                                                                                     Małgorzata MOSKWA-WODNICKA




